
پرداختن به مسئله حمل و نقل عموم کلان شهرها، ی از اولویت های جدی مسئولین شهری
است

مهندس تبادار استاندار فارس در آیین بهره برداری از ایستاه رازی قطار شهری شیراز که با حضور معاون رئیس جمهور و مقامات شهری صورت گرفت
:ضمن تشر و قدردان از تمام کسان که از ابتدا تا کنون در به بهره برداری رسیدن این پروژه تلاش داشته اند ابراز داشت

.پرداختن به مسئله حمل و نقل عموم هر کلان شهری، ی از اولویت های جدی مسئولین شهری است ?

در طول چند ماه مسئولیت خود در این استان، شاهد قابلیت های برجسته عوامل اجرای این پروژه بودم؛ ?
اهتمام و ناه اعضای شورای شهر و ناه فراتر شهردار شیراز، باعث شده که ناه ما هم در مجموعه استانداری، ناه جدی به این پروژه اثر ساز در کلان

شهر شیراز باشد.

در راستای منابع مال دولت با احتیاط صحبت م کنم، لذا توجه جدی به حداقل های منابع دولت داریم تا زمینه استفاده حداکثری در همه پهنه استان ??
فارس را ایجاد کنیم؛ ناه ما به بخش خصوص بسیار جدی است. 

بر اساس گزارش های موجود، در صورت تامین فاینانس و مشخص شدن پیمانار، 2700 میلیارد ریال به صورت یجا برای تزریق به پروژه قطار شهری ?
در دستور کار قرار خواهد گرفت.
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